
Protokół  6/11 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 31.03. 2011 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Zdzisław Michael – Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie. 

2. Piotr Stachura – Informacja, promocja Urzedu Miejskiego w Paczkowie. 

3. Justyna Dziasek – Dyrektor Gimnazjum Publicznego w Paczkowie.. 

4. Agnieszka Filarowska – Wicedyrektor Gimnazjum Publicznego w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1005. Wszystkich obecnych powitała Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych Stanisława Sroka, która została wybrana 

na przewodniczącą posiedzenia.  

Przewodnicząca posiedzenia przedstawiła porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Spotkanie z Dyrektorem Gimnazjum Publicznego w Paczkowie. 

2. Analiza wydatkowania środków w ramach promocji Gminy – plany i ich realizacja. 

3. Sprawy różne. 

Do pkt 1. 

J. Dziasek poinformowała, że jednym z celów Gimnazjum jest osiąganie najwyższych wyników 

nauczania. 

A. Filarowska poinformowała, że Gimnazjum oferuje bardzo dużo różnych zajęć pozalekcyjnych. 

Część z nich jest realizowana w ramach godzin które przysługują na daną klasę. Większość jest 

realizowana w ramach karty nauczyciela 2 godziny tygodniowo. Oferta jest bardzo szeroka i 

skierowana jest do uczniów wszystkich klas. Są efekty pracy z uczniami o czym świadczą 

laureaci w konkursach przedmiotowych około 30 uczniów, którzy zajmują miejsca od I – III w 

etapie miejsko – gminnym. Uczniowie wygrywają również konkursy na etapie wojewódzkim. Są 

też organizowane zajęcia dla uczniów wspierające ich zainteresowania. Są organizowane 

warsztaty fotograficzne, wokalne, taneczne. Co roku szkoła bierze udział w turnieju o ruchu 

drogowym i zajmuje I miejsce. Jest olimpiada promocji zdrowego stylu życia i raz uczennica 

szkoły wygrała etap centralny, obecnie też uczennica już wygrała etap wojewódzki, a czeka ją 

jeszcze etap centralny. Organizowane są zajęcia wyrównawcze z j. polskiego i matematyki, są też 

zajęcia rewalidacyjne, z logopedii, są zajęcia ruchowe, korekcyjne. W szkole prowadzony jest 

program profilaktyczny i program wychowawczy. Programy te są opracowywane na 3 lata. Po 

tym okresie są uaktualnianie. Są różne formy opieki i wychowania.  

 



J. Dziasek poinformowała, że podpisano z Opolską Wojewódzką Komendą Ochotniczych 

Hufców Pracy porozumienie i uczniowie będą mieli przeprowadzone zajęcia z prio orientacji 

zawodowej. Stworzono system podnoszenia kwalifikacji dla nauczycieli. Dla kadry, która pracuje 

w placówce Gimnazjum jest placówką macierzystą. Prawie 90% kadry ma kwalifikacje do 

nauczania co najmniej dwóch przedmiotów. Dwa lata temu utworzono klasy integracyjne. Była to 

jej inicjatywa. Mają duże poparcie Poradni psychologiczno – pedagogicznej. 

Jeżeli chodzi o program oszczędnościowy to Gimnazjum ma się czym pochwalić, gdyż jako 

jedyna placówka wypracowała średnią płacę zagwarantowaną w Karcie Nauczyciela. Dzięki 

temu Gmina mogła zaoszczędzić około 200 tyś zł. Ponadto są oszczędności przy godzinach 

nadliczbowych. Kolejnym celem strategicznym jest baza, żeby dzieci uczyły się w jak 

najlepszych warunkach. W ciągu ostatnich lat dokonała wielu niezbędnych prac remontowych, 

doposażyła placówkę w wiele pomocy dydaktycznych. Udało się wymienić 20 okien. Dokonała 

kapitalnego remontu kuchni i stołówki. Remontu sali multimedialnej i sekretariatu, gabinetów 

księgowej i dyrektora. Kapitalny remont sali gimnastycznej znajdującej się na parterze. 

Odnowienie sali gimnastycznej na pierwszym piętrze. Zagospodarowano pomieszczenia w 

piwnicach na szatnie, gdyż jak przyszła do pracy nie było rozbieralni. Dokonała kapitalnego 

remontu korytarza w piwnicach. Dokonała remontu 7 klaso – pracowni wraz z wymianą 

wyposażenia. Remont klasopracowni j. niemieckiego. Wyremontowano korytarz przy 

administracji i aulę. Wymieniono dwie bramy wjazdowe oraz odnowiono ogrodzenie wokół 

szkoły. Poinformowała, że co roku budżet szkoły jest mniejszy. Dlatego środki pozyskuje się z 

różnych źródeł. Ponadto dużo środków pochodzi z dochodów szkoły rocznie około 30 tyś zł. 

Zauważyła, że najgorszą rzeczą jest to, że w poprzednim roku te środki zostały szkole zabrane. 

Ten dochód, który szkoła wypracowuje. Każdy dyrektor powinien być dobrym menagerem i 

jeżeli te środki miałaby do dyspozycji to co roku mogłaby coś w szkole zrobić. Dowiedziała się, 

że w tym roku znowu te pieniądze, które szkoła zarobiła ma wsadzone w budżet. Tak nie 

powinno być. Bo jeżeli ma być zachęcana do zarabiania to musi szkoła coś z tego mieć. W ten 

sposób skończą się też problemy bo co roku coś zostanie zrobione. Obecnie wykonuje się na 

szkole dach, ale to ona znalazła ten projekt i to ona go wyszukała i gdyby nie to, to nie byłoby 

tego dachu. W przyszłości chciałaby wyremontować trzy korytarze. Dużo wykonują systemem 

gospodarczym. Największą bolączką jest olej opałowy. W 2009 r. wydano na ten cel 49.608, w 

2010 r. 92. 051 zł. w 2011 r. już wydano 50.000 zł. Dlatego należy jak najszybciej wymienić 

okna, aby to ciepło nie uciekało. Prawdopodobnie we wrześniu na zakup opału będzie brakowało 

pieniędzy. 

A. Filarowska poinformowała, że w 2010 r. przeprowadzono wśród nauczycieli zbiórkę środków 

czystości. Następnie przedstawiła średni wynik egzaminu gimnazjalnego. Średni wynik w 

poszczególnych latach jest podobny. Nie ma wielkich spadków i wzrostów. Zazwyczaj szkoła ma 

 



lepsze wyniki niż Powiat. W szkole jest zatrudnionych 48 nauczycieli i 7 niepełnozatrudnionych. 

W następnym roku planuje się 14 oddziałów. Rok rocznie dzieci jest coraz mniej. 

J. Dziasek poinformowała, że na razie szkoła jest w tej dobrej sytuacji, że nawet jak spadnie ilość 

dzieci to nie trzeba będzie zwalniać nauczycieli. Elementami wyróżniającymi placówkę to 

wysoko wykwalifikowana kadra, aktywny udział w uroczystościach, imprezach odbywających 

się na terenie Gminy i Powiatu, współpraca ze Stowarzyszeniami i Organizacjami Gminy i 

Powiatu oraz wysokie lokaty osiągane przez uczniów w gminnych i wojewódzkich konkursach 

przedmiotowych oraz gminnych, powiatowych, wojewódzkich i centralnych turniejach 

tematycznych i zawodach sportowych. 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że przygotowana informacja jest bardzo bogata.  

P. Tetłak zadał pytanie czy w tym roku planuje się pozyskanie środków w ramach projektów. 

J. Dziasek odpowiedziała, że wraz ze szkołą podstawową Nr 3 złożono projekt „razem 

bezpieczniej”. 

W. Kurowska zadała pytanie jak do klas integracyjnych są kierowane dzieci? 

J. Dziasek odpowiedziała, że w klasach VI jest robione rozeznanie jakie dzieci są i czy są dzieci 

niepełnosprawne. Obecnie wystarczy jedno dziecko z orzeczeniem w grupie. Oczywiście 

najpierw przeprowadza się rozmowy z rodzicami. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie dlaczego nie zatrudnia się młodych ludzi 

wykształconych posiadających studia wyższe i szkoły podyplomowe bo daje się godziny 

ponadliczbowe nauczycielom już zatrudnionym? 

J. Dziasek odpowiedziała, że albo mówi się o oszczędzaniu, albo o zatrudnianiu nowych 

nauczycieli, którzy za dwa lata ze względu na spadek ilości dzieci musieliby być zwolnieni z 

pracy. A zwolnić nauczyciela jest bardzo trudno. Są to bolesne sprawy, przez które ona już 

przechodziła i odbiło się to na jej osobie. Ponadto jest to ostatni rok gdzie nauczyciele mają 

więcej niż 1 etat. Poinformowała też, że na dzień dzisiejszy przychodzą nauczyciele z innych 

szkół, żeby uzupełniać etat. Nie będzie uzupełniać etatów jeżeli szkoły nie będą współpracować 

ponieważ nauczyciele swoje własne dzieci dają do Gimnazjum Stowarzyszeniowego to ci 

nauczyciele nie będą uzupełniać etatu w Gimnazjum. Trzeba dbać o własne fundusze. 

J. Kalisz zadała pytanie czy dyrektorzy kontaktują się w tych sprawach? 

J. Dziasek odpowiedziała, że rozmawia się o współpracy na naradach. 

A. Filarowska poinformowała, że pozyskuje się dzieci do Gimnazjum również z Województwa 

Dolnośląskiego, ale jest taka sytuacja, że nie ma pieniędzy na podstawienie dużego autobusu w 

Pomianowie, żeby te dzieci dowieź gdyż PKS zlikwidował kursy. 

J. Kalisz poinformowała, że również została poproszona o interwencję w sprawie dowozu dzieci 

z Województwa Dolnośląskiego z miejscowości ościennych. Należy przyglądnąć się dowozowi i 

wielkości autobusów. 

 



M. Kupczak zauważył, że zgodnie z nową ustawą Gmina będzie organizować przewóz masowy 

na terenie Gminy. 

J. Kalisz zadała pytanie czy szkoła jest przystosowana do przyjęcia dzieci niepełnosprawnych do 

klas integracyjnych? 

J. Dziasek odpowiedziała, że problemem jest budynek, gdyż wszędzie są schody i jest duże 

nachylenie tych schodów. Nie ma szerokości odpowiedniej żeby zrobić podjazd. Pozostaje 

jedynie wykonanie windy zewnętrznej. 

M. Kupczak zadał pytanie jaka jest liczba dzieci niepełnosprawnych korzystających z placówki? 

A. Filarowska odpowiedziała że jest upośledzona ruchowo jedna dziewczynka pozostałe dzieci 

mają zajęcia w domach, ale uczestniczą w uroczystościach szkolnych. 

M. Kupczak stwierdził, że trzeba będzie poszukać projektów dofinansowujących likwidowanie 

barier architektonicznych. 

W. Kurowska stwierdziła, że z przedstawionych informacji wynika, że trzeba wymienić w szkole 

okna i instalację centralnego ogrzewania. Zadała pytanie czy wiadomo jaki byłby koszt? 

J. Dziasek odpowiedziała, że nie byłyby to duże koszty, gdyż trzeba zmienić tylko palniki, ale 

dobrze byłoby wymienić grzejniki i całą instalację wówczas byłyby oszczędności. 

Przewodnicząca posiedzenia zauważyła, że w Gimnazjum jest o połowę mniej dzieci niż w latach 

ubiegłych. Zadała pytanie czy zasadne jest utrzymywanie nadal takiej samej ilości etatów na 

świetlicy? 

J. Dziasek odpowiedziała, że jest obecnie 3 etaty i kierownik na świetlicy, w tym roku jest 

jeszcze zasadne utrzymanie tych etatów. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie czy zajęcia dodatkowe są realizowane po południu? 

A. Filarowska odpowiedziała, że tak, a nawet odbywają się w soboty. Jest też ograniczenie 

dowozami dlatego najwięcej zajęć jest organizowanych do godz. 1500. Dwa dni w tygodniu jest 

uruchamiany dodatkowy dowóz gdzie odwożone są dzieci z klas sportowych oraz z innych zajęć 

jeżeli takie dzieci są. Chciałaby, aby w przyszłym roku utrzymać ten dowóz pomimo, że klas 

sportowych już nie będzie. 

M. Kupczak zadał pytanie czy szkoła korzysta z Orlika? 

J. Dziasek odpowiedziała, że tak w godzinach dopołudniowych. 

J. Kalisz zadała pytanie czy są prowadzone programy profilaktyczne? 

A. Filarowska odpowiedziała, że są spotkania z psychologiem, pedagogiem czy też z fachowcami 

z różnych dziedzin jak pielęgniarka czy lekarz. W dobie narkotyków, przemocy takie programy 

są wskazane. Co roku wszystkie klasy biorą udział w Programie „Stop cyber przemocy”. 

M. Kupczak zadał pytanie czy monitoring w szkole poprawił bezpieczeństwo? 

 



J. Dziasek odpowiedziała, że tak i nawet trzeba byłoby rozszerzyć ten monitoring i zamontować 

kamery również na schodach bocznych. Jeżeli nie uzyska się środków z projektu to jest zgoda 

rady rodziców na dofinansowanie zakupu tych kamer na kwotę 6.000 zł. 

W. Krótkiewicz zadał pytanie czy Straż Miejska pomaga w zabezpieczeniu bezpieczeństwa. 

J. Dziasek odpowiedziała, że rozmawiała na ten temat z Burmistrzem i Komendant obiecał, że 

będzie wysyłał strażników na długie przerwy, rano i na zakończenie zajęć. Wystąpienie było 

pisemne. 

Z. Michael zauważył, że w Straży jest tylko kilku strażników i na pewno są ograniczenia 

kadrowe. 

J. Dziasek odpowiedziała, że Komendant nic nie mówił, że ma problem kadrowy. Powiedział, że 

wszystko jest do załatwienia. 

W. Kurowska zauważyła, że szkoła bardzo się zmieniła na korzyść. 

Na tym Przewodnicząca zakończyła 1 pkt posiedzenia. 

Do pkt 2. 

P. Stachura przedstawił informację na temat wydatkowania środków w ramach promocji Gminy. 

Poinformował, że środki zabezpieczone na działania promocyjne są również wykorzystywane na 

wszelkiego rodzaju działania będące narzędziami budowy wizerunku gminy wśród mieszkańców 

Gminy. Ostatnio bardzo aktywnie działa się w internecie i jest to komunikacja bezpłatna, faktem 

jest, że jest ograniczona do ludzi posiadających internet, ale ta liczba internautów cały czas 

wzrasta. Środki wydawane są na publikacje informacyjne. Rozdawane są turystom oraz 

rozwożone do innych miast. Część kwoty będzie zabezpieczona na odświeżenie przewodnika 

turystycznego, który rozchodzi się bardzo szybko. Są wydawane pocztówki turystyczne, które są 

rozdawane za darmo. Od czasu do czasu wydawane są również gadżety promocyjne, które 

trafiają na targi, albo w niewielkim stopniu do pobliskich centrów informacji turystycznej są 

również rozdawane gościom, którzy odwiedzają Gminę. Obecnie jest w trakcie przygotowywania 

nowych projektów. Zabezpieczona kwota w budżecie jest przeznaczona również na artykuły 

sponsorowane, ale stara się unikać tej formy bo jest bardzo droga. Są regularne publikacje w 

niemieckojęzycznym czasopiśmie turystycznym, która jest rozdawana na targach turystycznych i 

oddźwięk tego czasopisma jest duży bo odnotowuje się dużą ilość niemieckich wycieczek. 

Czasami udaje się zorganizować współpracę np. z artystą ceramikiem i w ramach tej współpracy 

wykonano kubki ceramiczne do tego opakowania zabezpieczyła Firma JARPAK. Chciałby 

ponownie zawiązać współpracę z p. Mateuszem Grobelnym, który bardzo dużo podróżuje po 

Polsce i również promuje Paczków. Wkrótce Gminne Centrum Informacji będzie przeniesione do 

„domu kata” planuje się tam otworzyć salę ekspozycyjną gdzie znajdowałyby się urządzenia 

katownicze i stała ekspozycja na temat historii miasta. Liczy się na wsparcie z Unii Europejskiej, 

żeby ten „dom kata” wyposażyć. Chciano w tym roku postawić figurę kata, którą można byłoby 

 



postawić koło „domu kata”. Jest po wstępnych rozmowach z telewizją Wrocław i chce przystąpić 

do Programu, fakt, że koszty są wysokie, ale będzie się negocjować cenę. Na pewno program ten 

zostałby zauważony. Środki promocyjne wydawane są również na organizację współpracy z 

Einbeck. Finansowane jest też oświetlenie świąteczne. Oświetlenie jest wynajmowane. Koszt 

kupna tych elementów był by bardzo duży. Ponadto co roku byłyby te same elementy. Obecnie 

negocjuje się z ogrodami zoologicznymi. Na pewno nasza Gmina będzie pierwszą, która 

zaadoptuje zwierzę w ogrodzie opolskim. Nie będzie to się wiązać z dużymi pieniędzmi, w 

zamian za finansowanie utrzymania zwierzaka będzie postawiona tablica promocyjna. Padła 

propozycja, aby wydać tomik poezji o Paczkowie. Taką publikację chciałby wydać w 

najbliższym półroczu. Chciałby zrewitalizować tablicę promocyjną, która znajduje się na 

przystanku PKS. Wspólnie z Ośrodkiem Kultury będzie Gmina organizować wybory Mis Ziemi 

Nyskiej. Chciałby przeforsować pomysł „witaczy” postawionych przy wjazdach do Paczkowa, 

ale jest problem własności gruntu oraz problem pieniędzy, gdyż taka tablica musiałaby być 

potężna i koszt takiej tablicy też byłby potężny. Chciałby wrócić do wydawania jakiejś gazety 

informacyjnej informującej o pracy Burmistrza, Rady Miejskiej. Na to trzeba będzie też 

zabezpieczyć duże pieniądze. Zainteresował się multimedialnym przewodnikiem, który mogłaby 

przygotować firma z Opola. Taki przewodnik byłby na wzór przewodnika, który gmina wydaje. 

Co roku Gmina wydaje kalendarze i nie jest tak, że kalendarze te trafiają tylko do mieszkańców, 

bo mieszkańcy też je wysyłają dalej. W ostatnich latach te kalendarze są coraz lepszej jakości. 

M. Kupczak zadał pytanie na co wydaje się najwięcej środków? 

P. Stachura odpowiedział, że najwięcej wydaje się na oświetlenie świąteczne łącznie z montażem 

i demontażem. 

M. Kupczak zadał pytanie czy ze środków promocji jest finansowany „Ekspres Nyski”? 

P. Stachura odpowiedział, że ze środków promocji są finansowane różne ogłoszenia, które 

wydaje Burmistrz i ogólnie Urząd. Np. kiedyś Urząd Marszałkowski zawnioskował, aby 

nagłośnić sprawę remontu „domu kata”. 

P. Tetłak zadał pytanie kiedy będzie wiadomo, że przyznano środki na wyposażenie „domu 

kata”? 

P. Stachura odpowiedział, że jeszcze wniosek o dofinansowanie jeszcze nie został rozpatrzony 

przez Urząd Marszałkowski.  

Z. Michael zauważył, że w Paczkowie jest problem z miejscami parkingowymi dla autokarów. 

Jest też problem z zabezpieczeniem gastronomicznym, bo na stronie jest informacja, że taka 

gastronomi funkcjonuje, ale w rzeczywistości różnie to bywa. 

P. Tetłak zadał pytanie czy środki na figurę kata są zabezpieczone w budżecie? 

 



P. Stachura odpowiedział, że tak i tym tematem zainteresował się p. A. Kłoczko. Tą figurę trzeba 

wykonać z materiału nienasiąkającego wodą. Chciałby, aby ta figura miała walory artystyczne 

dlatego prowadzone są rozmowy z Mateuszem Grobelnym. 

P. Tetłak zadał pytanie czy orientowano się jaki byłby koszt przeniesienia słupa, który stoi koło 

„domu kata”? 

P. Stachura odpowiedział, że nie wie jaki byłby koszt. 

M. Kupczak poinformował, że byłyby to duże koszty. Stwierdził, że należy się zastanowić jak 

zatrzymać turystę w Paczkowie przez kilka godzin. Trzeba wymyśleć jakąś ścieżkę turystyczną, 

może przewodnik ubrany w strój rycerza, może wymyśleć jakąś legendę dla dzieci ze straszeniem 

przez duchy, wejściem na wieżę. 

P. Stachura odpowiedział, że myślano o czymś takim i żeby ta ścieżka rozpoczynała się przy 

„domu kata”. Ale miasto musi być też przygotowane na przyjmowanie turystów. 

Przewodnicząca posiedzenia zauważyła, że można byłoby wykorzystać do tego celu studentów z 

Wyższej Szkoły z Nysy z Wydziału Zabytków. 

P. Stachura odpowiedział, że Wydział IA Urzędu kontaktował się z tym Wydziałem architektury 

i Renowacji Zabytków odnośnie renowacji pomników Nepomucenów znajdujących się na terenie 

Gminy Paczków. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie dlaczego w kalendarzu imprez Województwa 

Opolskiego nie ma imprez jakie odbywają się w Gminie Paczków? 

P. Stachura odpowiedział, że otrzymał pismo w tej sprawie w sierpniu 2010 r. i odpisano, że na 

dzień września 2010 r. nie posiada się informacji o imprezach jakie będą miały miejsce w 2011 r. 

Nie ma ustalonych dat nawet imprez cyklicznych. A. Kłoczko też wiedział o tym kalendarzu ale 

niestety nie udało się ustalić wszystkich terminów. Proponował, aby w tym kalendarzu 

zastosować takie rozwiązanie, że np. jest jakaś impreza w październiku a o szczegółach czytaj w 

www.paczkow.pl, ale wydawca nie zgodził się na to.  

P. Tetłak zauważył, że dobrze byłoby się zastanowić nad stałym kalendarzem imprez. 

J. Kalisz zauważyła, że dobrą formą promocji byłby ten wirtualny spacer. Można zastanowić się 

nad zakupem przewodników elektronicznych, które można byłoby wypożyczać turystom. Bliska 

jej sercu jest wydawanie periodyku, który informowałby mieszkańców o tym co się w Gminie 

dzieje. Zadała pytanie czy jest aktualny regulamin dot. nadawania „honorowego mieszkańca” czy 

też „zasłużonego? 

P. Stachura odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej nagrody, ale można nad tym 

pomyśleć. 

J. Kalisz stwierdziła, że należałoby stworzyć płaszczyznę, na której mogliby się spotykać 

przedsiębiorcy, aby włączać ich w życie gminy. Może jakiś bal charytatywny. 

 



Odnośnie organizowania spotkań z przedsiębiorcami to były takie organizowane ale niewielu 

tych przedsiębiorców przyszło i skończyło się na wylewaniu smutków. 

J. Kalisz stwierdziła, że może zorganizować takie spotkanie na bazie jakiegoś balu.  

Przewodnicząca posiedzenia zamknęła 2 pkt posiedzenia. 

Do pkt 3. 

Przewodnicząca posiedzenia odczytała wnioski: 

1. W związku z likwidacją dotychczasowych połączeń PKS-u Komisje wnioskują o podjęcie 

działań umożliwiających dojazd uczniów do Gimnazjum Publicznego w Paczkowie z 

miejscowości z Województwa Dolnośląskiego. 

2. Komisje wnioskują, aby wypracowywane przez placówki oświatowe dochody własne 

wracały do budżetów danych placówek w wypracowanej wielkości.  

3. Komisje wnioskują, aby w celach oszczędnościowych rozpatrzyć możliwości wymiany 

instalacji grzewczej w Gimnazjum Publicznym w Paczkowie. 

4. Komisje wnioskują o podjęcie działań w celu pozyskania środków finansowych na 

postawienie tablic powitalnych przy wjazdach do Paczkowa.   

5. Komisje wnioskują o możliwość wsparcia finansowego Stowarzyszeń zainteresowanych 

wydawaniem periodyka gminnego formie wydawniczej. 

6. Komisje wnioskują o wystąpienie z zapytaniem do Państwowej Wyższej Szkoły 

Zawodowej w Nysie o określenie warunków na jakich mogłaby się odbywać współpraca 

pomiędzy gminą Paczków, a uczelnią w zakresie renowacji zabytków. 

W wyniku głosowania wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 24 kwietnia 2011 r. o godzinie 1320.  

 

Protokół sporządziła:        Przewodnicząca posiedzenia: 
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